



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2018年9月18日星期二：今年的中秋来得有点早，24号就是中秋节，想必大家又都开始想念月饼的味道了。下周二 CCP 的第一次活动，我们就先给大家带来点节日气氛，由大名鼎鼎的糕点能手余劲华来教大家学做几款月饼，还将教大家自制"古法豆沙"。欢迎有兴趣有时间的会员和非会员的朋友一起来参加！

18th Sept 2018 Tuesday: This year's Mid-Autumn Festival is a bit early on 24th September. Wonder everyone will start to miss the taste of the moon cakes. Our CCP's first event will bring you the festive atmosphere. Crystal Yu will teach us how to make several types of moon cakes and will teach to make traditional "red bean paste". Both members and non-members are welcome to join together.



收费：会员每人两镑，非会员每人三镑。欢迎大家带拿手小菜来聚餐，凡未带美食者，每人多交三镑。

Costs: Member £2 each Non-Members £3 each. Please bring a main course along to share with the group. Those who does not bring any food along will pay an additional £3 per person.

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	活动开始
10:45am - 12:30pm	make mooncake	做月餅
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road,
Woking GU22 9AT

联络人/Contact：孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum
ccp@cawoking.org.uk or via CCP wechat group